
Coordinació Districtes

ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 7

Núm.: 4/21
Caràcter: ORDINARI
Data: 15 de desembre de 2021
Horari: De 18 a 20:21 h
Lloc: Casal Cívic Can Parellada

Hi assisteixen:

Josefina Merino Ramírez Presidenta 

Miguel Ángel Moreno Félix Regidor de Districte

Teresa Mirón Sanz Representant Grup Municipal Junts per Terrassa

Jordi Sillero Delgado Representant suplent Grup Municipal Ciutadans Terrassa

José Miguel Chico Macias Representant suplent Nova AV Can Parellada

Mercè Martí Arolas Representant suplent APV Les Fonts

Maria José González Osuna Representant AV Can Parellada UNB

Piedad Planesa Morales Representant AS d’entitats culturals

Herbert Werner Metshke Representant AS d’entitats esportives

Ramona Folch  Casanova Representant AS d’entitats de gent gran

Elisabeth Herrera de Madre Representant AS d'entitats educatives

Carmen Álvarez Manzano Representant Comunitat educativa primària

Mont Busquets i Morató Representant Comunitat educativa secundària

Excusats:

Jordi Centelles Amela Representant Grup Municipal ERC-MES

Gabriel Zafra Calero Representant Grup Municipal PSC

Lidia Gómez Rodríguez Representant Grup Municipal Tot per Terrassa

Ángel Moreno López Representant AV Torres de Can Parellada

Francisco Estevan Cañada Representant AS d’entitats culturals

Joan Antoni Ros Calsina Representant AS d’entitats esportives

Arturo Travesa i Solsona Representant AS d’entitats de gent gran

Laura Sobrino Martos Representant AS d’entitats juvenils

Maria Teresa Monllor Nunell Representant AS d’entitats culturals

Montserrat Amelia Nozal Baldajos Representant Comunitat sociosanitària

Membres absents:

També hi assisteixen:

Ona Martínez Viñas Regidora de Qualitat Democràtica

Inmaculada Muñoz Egea Cap tècnica de Qualitat Democràtica

Cristina Álvarez Guerrero Responsable tècnics/ques coordinadors/es de districte

Manel Ruiz Representant d’Indic

Antònia Fernández Pérez Secretària
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Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta del Consell Municipal del dia 19 d’octubre de 2021
2. Presentació de les propostes al districte del procés participatiu "Amb tu, 

millorem la vida del barri. Per una ciutat saludable"
3.   Informacions de Presidència
4. Precs i preguntes
5. Consultes de la ciutadania

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació de l'acta del Consell Municipal del dia 19 d'octubre de 2021

Obre la sessió la presidenta del Consell, la senyora Josefina Merino, i dona les gràcies a tots
els consellers i conselleres  per  la seva  assistència. Pregunta si hi ha alguna esmena a fer a
l’acta  de l’  anterior  reunió  del  Consell  Municipal  de Districte.  Com no n’hi  ha cap,  s’aprova
l’acta.

2. Presentació de les propostes al districte del procés participatiu "Amb tu, millorem la
vida del barri. Per una ciutat saludable"

Es segueix amb el segon punt de l’ordre del dia, la presentació de les propostes del  Procés
participatiu “Amb tu, millorem la vida dels barris”. S’explica que després de la primera fase,
on tant veïns i veïnes com entitats van fer propostes, ara és el moment de donar-les a conèixer
i, a través de dinàmiques, començar-les a treballar i prioritzar. La regidora de Participació, Ona
Martínez, posa de relleu la importància d’aquest espai de reflexió i de presa de contacte amb
les propostes, previ a la construcció col·lectiva. 

 Dinàmica 1: “ Per a mi, un barri saludable és...”

Per activar la participació, l’equip de coordinació inicia una dinàmica al voltant del concepte de
barri o ciutat saludable. Per això a l’entrada s’han repartit unes butlletes per anotar-hi idees clau
que ajudaran a contextualitzar  i  facilitar l’activitat,  alhora que serviran per recollir  informació
rellevant per a la fase de construcció col·lectiva. Es demana als consellers i conselleres que
escriguin què és un barri o ciutat saludable.

Tot  seguit  es  fa una roda de paraules  perquè llegeixin què han  escrit  i  es van penjant  les
butlletes a la paret per posar-les en relació i facilitar la seva posada en comú. 

1. Fomentar el bilingüismo en la educación pública y además fomentar la incorporación 
del inglés. Impulsar la cooperación entre vecinos y particulares para abordar los proble-
mas, necesidades de intervencionismo del estado.

2. Espai segur, on les noies i dones poden  anar pel carrer sense por i un lloc on trobar 
espais d’esbarjo (música, teatre, oci i cultura).

3. La que dóna resposta a les necessitats del seu s habitants.
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4. Es tener un barrio con una accesibilidad idonea con una ordenación y limpieza excelen-
te.

5. Que no hagan un macro polígono y unmacro supermercado a 300 metros de nuestras 
calles. No vivir la contaminación ambiental del macro bellots II, de fábricas, multiplicaci-
ón de vehículos, embotellamineto para llegar a Can Parellada y quitamos 100.000 m2 
de zona verde para contruir fábricas y rotondas, para augmentar la circulación y conta-
minación por cien veces más.

6. Que hi ha espais verds, espais per activitats físiques, que hi ha vigilància policial, es-
pais de convivència de la gen de barri, espais per la gent gran.

7. Una ciutat amb molta zona verda, arbres i jardins.

8. Mantenir el respecte i la seguretat.

9. Son les persones, l’empatia d’uns als altres.

10. Un barri que cuida als seus infants, a la seva gent gran.

11. Un barrio o ciudad saludable es donde poder pasar buenos momentos todos sin tantas 
violencias.

12. Un barri tranquil, on es respecten els horaris nocturns pel descans, així com la segure-
tat del veïnat.

13. El silencio y la tranquilidad es la base para que sea saludable.

14. Tranquil, sense soroll, segur, sensació de seguretat. Amb serveis mínims atesos i re-
solts.

15. Un barri on tothom pugui viure-hi bé. I això vol dir viure-hi amb tots els drets garantits, 
sense discriminacions i amb igualtat.

16. Conviure en harmonia entre les persones.

A continuació, la Sra. Antònia Fernández explica que totes les propostes estan disponibles a la
Plataforma  Participa  a  Terrassa  i  enumera  les  propostes  presentades  del  Districte  7,  tant
acceptades com rebutjades:  (ANNEX 1)

1. Les burilles no són llavors.
2. Gossos lligats sempre en espais públics.
3. Si el gos és teu, la merda també.
4. Patis oberts a Can Parellada.
5. Jornades contra la drogoaddicció.
6. Educació sexual en la E.S.O.
7. Estudi de les necessitats de la gent gran a Can Parellada.
8. Estudi de la situació de les minories ètniques a Can Parellada.
9. Bústia de la vergonya a Can Parellada.
10. Campanya neteja bosc Serragalliners.
11. Banc d’adn gossos.
12. Seguretat policial.
13. Millora de la recollida de residus.
14. Banc d’adn gossos.
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15. Construcció del punt lila.
16. Millora de la recollida de residus.
17. Sensibilització amb la natura.

Comenta que s’ha convidat  a les persones proposants perquè presentin la seva proposta al
Consell i que el Sr. Ángel Moreno i la Sra. Rosa presentaran les propostes que han fet.

La Sra. Mercè Martí explica que arran d’un treball de consciència d’un grup de joves de l’IES
Ègara sobre les violències masclistes va sorgir la idea de crear un Punt Lila al Districte 7 per
donar  resposta  a  les  dones  que  ho  pateixen.  S’han  iniciat  el  procés  de  creació  amb  la
participació de l’Associació de Veïns i Propietaris  de Les Fonts, l’Associació de Veïns per la
Unitat del Nostre Barri de Can Parellada, el Casal de la Dona i l’IES Ègara. L’objectiu és crear
un punt  Lila un matí  al  mes a l’Institut  i  un tarda al  Centre Social  de Les Fonts  per donar
cobertura als dos barris del districte.

La Sra. Rosa explica que les seves propostes són suggeriments que de fet no sap com  posar
solució perquè no és un tema de neteja sinó d’incivisme i posa d’exemple les recollides de
neteja que fan amb grups de famílies a la serra de galliners.

Maria José González  apunta que falta col·laboració  ciutadana,  civisme i respecte per a les
zones comunes del barri.

S’han de fer referència a les propostes de l’Ángel Moreno que per problemes familiars no ha
pogut assistir.

Seguidament, la Sra. Antònia Fernández detalla les propostes que no es circumscriuen a cap
districte concret i que la Comissió de Seguiment del Procés va decidir que es treballessin a tots
els consells. En aquest cas, s’explica que el Consell pot aportar idees sobre el seu encaix als
barris  i  per  això  també es  treballaran  en aquesta  sessió.  A continuació,  detalla  la  llista  de
propostes acceptades, sense especificar districte, que passen a la següent fase del procés:

1. Sensibilització patinets elèctrics i bicicletes
2. Més activitats culturals i d’oci
3. Obrir centres cívics caps de setmana
4. Vetllar per l’ús del català
5. Multar el llançament de burilles al carrer
6. Dinamització del teixit associatiu i veïnal mitjançant la difusió i la comunicació
7. Integrar i cohesionar la població nouvinguda

Dinàmica 2: reflexionem sobre les propostes

La sessió continua amb una dinàmica de treball en petits grups per conèixer el contingut de les
propostes, les seves idees de fons, la relació que tenen amb el concepte de barri saludable i
amb el districte. Es reparteixen fitxes amb les diferents propostes de forma aleatòria, perquè
cada  grup  hi  anoti  aspectes  importants,  idees  força  que  serveixin  per  a  la  construcció
col·lectiva. La persona portaveu de cada grup llegeix les propostes que han formulat:

1. Construcció d’un espai per l'erradicació de tot tipus de violències masclistes: punt illa  
Punts propers d’inspecció i acompanyament.

2. Gossos lligats sempre en espais públics  
Seguretat. educació.
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3. Seguretat policial  
Concienciar de la necesidad de denunciar estos hechos ante las autoridades policiales.

4. Sensibilització patinets elèctrics i bicicletes  
(Educació ) seguretat viària. accessibilitat al barri i manteniment. Millora dels carrers,
voreres i calçades.

5. Estudi de la situació de les minories ètniques a can parellada  
Integración  mutua,  tanto  cultural  para  llegar  a  un  equilibrio  de  convivencia  mutuo.
Conocernos por las dos partes.

6. Bústia de la vergonya a Can Parellada  
Crear un espai per la tornada de llibres, així cobreix les necessitats de tothom. la cultura és
la riquesa de les persones.

7. Integrar i cohesionar la població nouvinguda  
Problemas de comunicación e integración.

8. Dinamització de teixit associatiu i veïnal mitjançant la difusió i la comunicació  
Comunicación, información.

9. Vetllar per l’ús del català  
Cultura i bilingüisme.

10.Banc d’adn gossos  
Incivismo i seguridad. Educación cívica.

11.Campanya neteja bosc serragalliners  
Habilitación de puntos de recogida en la zona.
Colaboración empresas – vecinos mediante incentivos efectivos en la materia.

12.  Les burilles no són llavors
S’ha de fer una campanya intensiva en aquesta matèria per ajudar a la conscienciació.

13.  Millora de recollida de residus
Civisme, medi ambient, conscienciació.

14.  Educació sexual en l’ESO
Mediante los cursos o charlas ofrecer un amplio abanico de posibilidades i  recursos en
casos de embarazo, metodos anticonceptivos, como funcionan enfermedades sexuales.

15.  Jornades contra la drogaddicción
Concienciar de los riesgos que conlleva el consumo de las drogas.

16.  Més activitats culturals i d’oci
Establecer un punto de ocio claro que sea accesible para todos y que facilite la promoción
de proyectos. Donar facilitats a l’emprendoria per negocis d’oci.

17.  Patis oberts a can parellada
Oci del jovent. Espais segurs pels joves i espais oberts a tothom.

18.  Obrir centres cívics els caps de setmana
Temps lliure ocupat amb activitats dirigides. concursos, competicions d’escacs, parxís.

5



Coordinació Districtes

19.  Sensibilitat amb la naturaleza
Creación  de  un  espacio  de  fomento  del  tratamiento  de  la  naturaleza  en  el  ámbito
extraescolar.

20.  Si el gos es teu, la merda també
La frase ho  diu  tot,  per  contaminació  per  neteja,  per  pudor.  incivisme,  conscienciació,
respecte.

21.    Multar el llançament de burilles al carrer  
El medi ambient és la nostra vida, dels nostres fills i nets. Això contamina i molt. 
És perillós pel nostre ecosistema. tenim que cuidar la nostra terra.

22.Estudi de les necessitats de la gent gran a can parellada  
Atención, visibilizació, soledad, ayuda atención mental, ocio y actividades.

23.Millora en la recollida de residus.  

Es recorda que totes aquestes idees, juntament amb les propostes acceptades, passen a la
sessió de debat i construcció col·lectiva que es farà al febrer.

Després de breu plenari per posar en comú els resultats, es convida a valorar la dinàmica fent
una roda de paraules on la majoria de conselleres i consellers coincideixen valorar de manera
positiva la dinàmica, consideren que ha servit per posar en comú objectius i interessos comuns
entre diferents barris i veuen aquest canvi interessant, enriquidor, àgil i també millorable.
Recull  paraules valoren dinàmica:  Divertit,  però vol veure resultats, participatiu,   interessant,
escoltar  als  altres,  amè,  agraïments  participació,  escolta,  constructiva,  educació,  treball  en
grup, interessant, participatiu, constructiu, educació.

3. Informacions de Presidència

La Sra. Josefina Merino  comenta les següents informacions:

Coral d’adults

Cedeix la paraula a la directora de l’IES Ègara, la Sra. Mont Busquets.
És una proposta de les direccions de les escoles de fer una coral per adults, la proposta s’ubica
a l’IES Ègara els dimarts a la tarda, han rebut una subvenció de l’Ajuntament i té un cost de 250
euros que caldrà cobrir cada mes, ja tenen professorat.

Informa sobre la campanya del dia de la persona immigrant on hi ha concursos de dibuixos,
festa, concerts, etc...

Llibre d’entitats

La presidenta cedeix la paraula a la Mercè Martí i informa que és una activitat que surt de la
Taula de disseminats i la idea és que sigui una guia senzilla de les entitats del districte, les 4
masies  del  districte  guiaran  l’origen dels  dos  barris  i  cada entitat  té  dues  pàgines  on  surt
informació general, dades de contacte i alguna fotografia.

Intermunicipal de Les Fonts

És cedeix la paraula al President de la Comissió, el Sr. Miguel Ángel Moreno.
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La intermunicipal s’ha recuperat i es treballen temes comuns entre els dos ajuntaments, s’han
fet tres comissions i no ha donat temps de portar a terme gaire feina per la manca de temps
entre una comissió i l'altra. 
El tema que més afecta al barri de Can Parellada és quina solució es dona al trànsit de l’Av. de
la Llana, està en estudi per la nostra part per reduir el trànsit d'aquest vial.  Sant Quirze vol el
tancament i la solució passa per l'eliminació del peatge. 
El servei d'aigües al barri de Les Fonts s'ofereix per una empresa privada que es diu Aigües de
Les  Fonts,  va  haver  una  demanda  a  la  intermunicipal  de  valorar  la  possibilitat  de  la
municipalització d'aquest servei. Per tant es farà un estudi de com rescatar aquesta empresa, a
dia d'avui la relació que tenim com amb altres empreses és el control del servei en aquest cas
de la qualitat d'aigua amb demanda d'anàlisis trimestrals. 
Hi  ha una petició  que  l'autobús  B9 surti  del  barri  de les Fonts,  feta  per  Sant  Quirze a la
Generalitat i de la qual estem esperant resposta.
Després van haver demandes puntuals que s'estan portant a terme.

Activitats de Nadal

APV Les Fonts

Inauguració Pessebre Gent Gran 21/12/2021 17.30

Campionat de parxís gegant 29/12/2021 17.00

Quinto Solidari Familiar 2/1/2022 17.00

Torneig de petanca Nadal 19/12/2021 9:00

Cavalcada Reis d'Orient 5/1/2022 18:00

Fira d'artesania i segona mà 19/12/21 de 10 a 14 

Cagatió 23/12/2021 17:30

Calendari Advent APV Les Fonts Ja en marxa via faceboock

AV Unitat

Festa Reis Orient 5 gener a la tarda a l’Escola Josep Ventalló, hi haurà xocolatada, espectacle 
de circ, personatges de dibuixos animats. No es pot fer la cavalcada per motius de seguretat.

Visita patge Xiu Xiu

El Districte 7 rebrà la visita del Patge Xiu-Xiu el dilluns 27 de desembre a partir de les 17 hores
a la sortida dels ferrocarrils de la generalitat  al  barri  de Les Fonts, passeig Lola  Anglada. I
l'entitat veïnal i el Rusc organitzaran una xocolatada.

La Sra. Maria José González informa que el dia 2 de gener a l'Escola Josep Ventalló hi haurà el
Juguem + amb un espectacle de màgia.

I aquest divendres hi haurà el  Cicle Gaudí amb la pel·lícula de Chavalas, es fa cada quart
divendres de mes i, també es fa al barri Ègara. Té el cost d'1 € per no fer-li competència a les
sales de cinema i un cop finalitzi el cicle es donarà els diners a la Creu Roja. Demana que es
faci difusió del  cicle perquè ha estat un cicle que ha costat molt d'aconseguir-lo i no es pot
deixar perdre.

4. Precs i preguntes

El Sr. Jordi Sillero manifesta que en relació a l'informe rebut de la despesa de coordinació de
les àrees de l'Ajuntament hi ha uns càlculs  que vol mencionar per després fer una demanda.
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La persona de coordinació general percep 9.000 euros al mes, a l'àrea de serveis territorials es
perceben 10.000 euros per persona. A urbanisme i sostenibilitat es percep 5.000 euros al mes
per persona, dades segons pressupostos aprovats recentment. En economia, finances i govern
obert hi ha 88 persones, el triple que a la resta d'àrees, perceben 3.800 euros per personal al
mes i un 54% de la partida està catalogada a altres capítols, sense determinar. En promoció
econòmica hi ha 9 persones i perceben 5.240 euros al mes, en projecció de la ciutat  5.800
euros per persona..  aquestes dades només en despesa de personal.  No vol fer valoracions
doncs li manquen dades i pregunta si existeix a l'ajuntament de Terrassa informes que valorin
la eficiència de la despesa pública com si que existeixen en altres administracions, com per
exemple  l'informe  Spending  Review.  Si  existeix  el  demana  i  sinó  existeix  demana  que  es
contempli la possibilitat de realitzar-lo doncs valora que són xifres molt elevades. 

Per altra banda planteja que hi ha dos mesos per complir la sentencia del Supremo del 25 % de
les classes es facin el castellà, el 25% en català i l'altre 50% segons la realitat sociolingüística
de la zona. Pregunta si hi ha alguna ajuda per part  del  govern local  per ajudar  als centres
educatius i si els centres educatius tenen dificultats per portar-ho a terme.

Finalitza la intervenció valorant a títol personal i no com el representant de Ciutadans que el
desenvolupament del polígon dels Bellots II és una gran oportunitat  pels veïns de la zona i que
cal valorar positivament la inversió i l'aportació de llocs de feina que aportarà pels joves del
barri i per a tota la ciutat de Terrassa.
 
La Sra. Maria José González felicita al Sr. Sillero per la seva sinceritat i valora que el projecte
deixarà al barri en el centre entre polígons amb un col·lapse de les vies de comunicació. Si que
pot ser un augment de llocs de feina, però porten 6 mesos demanant reunió amb l'Ajuntament
per tal de demanar beneficis a nivell d'infraestructures pel barri i les reunions se les han anat
posposant.  L'únic  barri  que no té projecte  d'Anella  Verda és  Can  Parellada  perquè  ens  el
carreguem amb el projecte dels Bellots. Comunica que també s'ha posat en marxa el projecte
del Carrefour i que es suma a la dificultat de mobilitat que ja té el barri.

La Sra.  Josefina Merino informa que  cap dels  dos projectes  està en marxa i  que cal  tenir
serenitat i precaució en la lectura dels articles dels diaris.

El Sr. Miguel Ángel Moreno contesta amb la informació facilitada pel Sr. Carles Caballero: en
relació al projecte del Carrefour hi ha un sector  urbanístic previst al POUM del 2003 sense
desenvolupar, no s'ha tramitat projecte de reparcel·lació, ni projecte d'urbanització.  A l'última
dècada han hagut 4 trobades amb consultes però sense aportació de la documentació i els
projectes urbanístics  necessaris. Si es posessin en marxa tindrien mínim un any de tràmits
administratius.
La informació que ha sortit avui al diari sobre el projectes del Bellots II és l'aprovació definitiva
per  part  de  la  Generalitat  sobre la  modificació  del  POUM promoguda  per  l'anterior  govern
municipal  a la primavera del 2019 i que bàsicament canviava les carregues en relació a les
línies  de  soterrament  elèctriques  i  que  permetia  fer  parcel·les  més  grans  per  permetre  la
implantació d'empreses més grans. 

La  Sra.  Maria  José  González  comunica  la  contradicció  d'informacions  i  elabora  una  altra
pregunta relacionada amb les millores plantejades en els vestuaris del camp de futbol de Can
Parellada. 

El Sr. Miguel Ángel Moreno contesta informant que hi ha 27.000 euros pressupostats per l'any
que ve destinats a la reparació dels vestuaris.

La Sra. Maria José González pregunta per la situació de canvi dels focus del camp de futbol de
Can Parellada.
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El Sr. Miguel Ángel Moreno contesta que ja estan substituts i estan pendents de reorientar-se
per no molestar als veïns.

La Sra. Maria José González pregunta sobre l'adequació de les instal·lacions del At. Sant Joan
per poder enviar als petanqueros i als joves de Can Parelalda a fer ús de les instal·lacions.

El  Sr. Miguel  Ángel Moreno contesta que s'ha fet una intervenció  per contenir  el mur de la
muntanya, s'han netejat arrels per evitar l'embossament en els embornals, s'ha netejat tant la
pista de futbol sala com les pistes de petanca i quan es canviï la gespa artificial  de l'estadi
d'hoquei s'aprofitarà per contenir les sorres de la muntanya. I la petanca ja està funcionant.

La Sra. Maria José González pregunta sobre la posada en marxa de la nova línia d'autobús de
Can Parellada.

La Sra. Presidenta agafa nota per donar resposta al proper Consell Municipal.

La Sra. Ona Martínez contesta a la pregunta del Sr. Jordi Sillero en relació al compliment de la
sentencia del suprem en relació als % d'usos de les llengües als centres educatius i informa
que la Regidora d'Educació ha manifestat en varies ocasions que no és competència municipal.

La  Sra.  Mont  Busquets  informa  que  ensenyament  és  competència  de  la  Generalitat  que
l'Ajuntament s'encarrega dels patis, de la jardineria i de consergeria.   A secundària en tenen 6
hores  de castellà  així  que només manca 1 i  mitja,  tenen  bastants  assignatures  trilingües  i
convida al representant de Ciutadans a visitar l'IES.

Aprofita per informar que a 3r d'ESO es fa serveis a la comunitat i s'intenta que es facin a les
entitats del barri, ofereix la col·laboració dels joves per a feines que puguin sentir-se útils a la
comunitat.  Informa també de diferents grups de conscienciació en la cura del medi ambient
internament  (eco4, patrulla verda...).

Finalitza amb una reflexió sobre l'educació en  l’àmbit  social  i  familiar  per tal  de millorar  la
societat en tots els aspectes que han sortit de seguretat , sostenibilitat, consciència, respecte i
que no recaiguin les culpes en els i les joves i a l'escola.

La Sra. Maria José González agraeix la col·laboració del grup de secundaria i de l'IES Ègara en
la Festa Solidaria i la Nit Jove.

La Sra. Mercè Martí reforça el discurs de la Sra. Mont Busquets aportant  que l'educació a de
ser per tothom i permanent per viure en llibertat i amb seguretat.

La Sra. Rosa aporta que l'educació està a tot arreu i que hi ha infants que  tenen la facilitat de
parlar segons quins temes amb els pares i l'escola és una gran oportunitat.

La Sra. Mont Busquets tenen un punt que és diu Salut i Escola i cobreix aquesta mancança
familiar.

La Coeducació d'Ègara ha arribat a Madrid amb unes ponències i posa en valor la feina que es
fa des de l'IES Ègara.

5. Consultes de la ciutadania

No hi ha cap consulta de ciutadania.
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Coordinació Districtes

La presidenta aixeca la sessió desitjant unes bones festes i cura amb el virus de la covid-19 , i
com a secretària, estenc aquesta acta.

Secretària Presidenta

Antònia Fernández Pérez Josefina Merino Ramírez
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